
Protokół Nr 127/10 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 5 listopada 2010 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, członkowie Zarządu: p. Bożena Grochala, p. Zenobiusz Szczepkowski, p. Edward 

Rozmus zgodnie z załączoną listą obecności oraz Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, 

Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek 

Dłuski, Kierownik Wydziału Komunikacji – p. Janusz Aziewicz, Inspektor w Wydziale 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji – p. Jolanta Tymińska.   

 

Obrady trwały w godzinach: 12
03 

– 14
00

. Posiedzenie otworzył i prowadził Starosta  

Nidzicki p. Ludwik Ekiert.  

              

                 Porządek obrad 

    I.        Wydział Komunikacji 
         1.  Wniosek przedsiębiorcy o ustalenie nowego cennika za usuwanie pojazdów z  

              drogi i usługę prowadzenia dla tych pojazdów parkingu strzeżonego.. 

   II.       Wydział Finansowy 

         1.  Wnioski finansowe. 

         2.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010. 

         3.  Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie poręczenia kredytu długoterminowego  

              zaciągniętego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

         4.  Informacja na temat projektu budżetu powiatu. 

   III.      Sprawy różne. 

 

 

Na posiedzenie przybywa Kierownik Wydziału Komunikacji p. Janusz Aziewicz. 

 

Ad. I. 

P. J. Aziewicz oświadczył, że wpłynął wniosek przedsiebiorcy HOL-AUTO-MECHANIKA-

SERWIS p. A. Pliszka o zmianę cennika za usuwanie pojazdów z drogi i usługę prowadzenia 

dla tych pojazdów parkingu strzeżonego. Zaznaczył, że zgodnie z art. 130a ustawy Prawo o 

ruchu drogowym cennik uchwala Rada Powiatu. Poinformował, że wniosek wpłynął 21 

października br. a 20 października odbyło się posiedzzenie Zarządu na którym omówione 

zostały materiały przygotowane na ostatnią sesję Rady Powiatu. 

Pan Starosta oznajmił, że w tej sytuacji należy poczekać i decyzję w tej sprawie podejmie  

Rada Powiatu następnej kadencji. 

P. J. Aziewicz odparł, że przygotuje projekt uchwały, który zostanie lub nie zostanie podjęty 

przez kolejną Radę Powiatu. Dodał, że ma wiele uwag dotyczących tego wniosku a ponadto 

wniosek ten nie współgra ze zmianą przepisu, który będzie obowiązywał od sierpnia 2011r. 

gdzie Starosta będzie mógł wykonywać to zadanie przy pomocy jednostek organizacyjnych, a 

jeśli nie będzie w powiecie jednostki, która mogłaby się tym zająć wówczas zostanie 

ogłoszony przetarg z godnie z przepisami prawa zamówień publicznych. Oświadczył, że 

pisemnie poinformuje p. A. Pliszkę o zaistniałęj sytuacji.   

Zarząd przyjął do wiadomości. 

 

Posiedzenie opuszcza p. J. Aziewicz a przybywa Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg p. 

Jacek Dłuski. 
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Ad. II. 

P. J. Dłuski poinformował, że jest już po przetargu na wykonanie miejsc parkingowych w 

pobliżu Źródeł Rzeki Łyny. Przypomniał, że na to zadanie zaplanowane zostały środki 

finansowe w kwocie 146.076zł. Poinformował, że wpłynęły 2 oferty a najtańsza opiewa na 

kwotę 152.896zł,35zł. Dodał, że brakuje środków w kwocie 5.692zł, by móc wyłonić 

wykonawcę, podpisać umowę i rozpocząć realizację zadania, której termin upływa 15 grudnia 

br. Zwrócił się z prośbą do Zarządu o przesunięcie środków w obrębie jednostki tj. 

zmniejszenie wydatków o kwotę 6.000zł w dziale 600 Transport i łączność rozdz. 60014 

Drogi publiczne powiatowe § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 

(opracowanie projektu budowlanego na przebudowę drogi powiatowej Nr 1973N Kanigowo-

Zagrzewo-Grzegórzki-Napiwoda w m. Piotrowice wraz z odwodnieniem) i zwiększenie o te 

samą kwotę na wykonanie miejsc parkingowych w pobliżu Rezerwatu Źródła Rzeki Łyny. 

Pan Wicestarosta zapytał o oferentów.  

P. J. Dłuski odparł, że wpłynęła oferta od Przedsiębiorstwa Robót Drogowych i Usług 

Sprzętowo-Transportowych na kwotę 176.504,54zł i Przedsiębiorstwa Handlowo-

Usługowego STA–BRUK Sobański Stanisław, Sobański Paweł spółka cywilna na kwotę 

152.896zł,35zł. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

P. E. Rozmus zapytał o sytuację na drodze w m. Wietrzychowo. 

P. J. Dłuski odparł, że niestety woda się zbiera. Oświadczył, że sprawa została przekazana 

inżynierowi projektu i szuka się sposobu rozwiązania tego problemu.  

P. E. Rozmus zaproponował, by z zaoszczędzonych środków na zadaniu opracowanie 

projektu budowlanego na przebudowę drogi powiatowej Kanigowo-Zagrzewo-Grzegórzki-

Napiwoda w m. Piotrowice wraz z odwodnieniem przeznaczyć na murki oporowe przy drodze 

do m. Łyna. 

Pan Wicestarosta uważa, że nie ma potrzeby by stawiać murki przy tej drodze.   

P. B. Grochala zasygnalizowała, że jest nieudrożniony rów melioracyjny przy drodze 

powiatowej do Nowej Wsi Wielkiej i zalewa posesję pp. Żmijewskich. 

P. J. Dłuski odparł, że zostanie to sprawdzone. 

 

Posiedzenie opuszcza p. J. Dłuski. 

 

Skarbnik Powiatu przypomniała, że na poprzednim posiedzeniu Zarząd wyraził zgodę na 

poręczenie kredytu długoterminowego w wys. 250.000zł plus odsetki w wys. 39.391zł tj. w 

łącznej kwocie 289.391zł zaciąganego przez ZOZ. Dodała, że Rada Powiatu podjęła uchwałę 

w sprawie zmian w budżecie na rok 2010 w której upoważniła Zarząd, że do takiej kwoty 

może udzielić poręczenia. Poinformowała, że kredyt zaciągnięty zostanie na okres 5 lat z 

przeznaczeniem na remont/modernizację Bloku Operacyjnego Szpitala Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Nidzicy, a do zawarcia umowy poręczenia wyznacza się dwóch członków 

Zarządu w osobach: p. Ludwik Waldemar Ekiert i p. Lech Mieczysław Brzozowski. 

Oświadczyła, że w związku z powyższym został przygotowany projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie poręczenia kredytu długoterminowego zaciąganego przez ZOZ. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 269/10 w sprawie poręczenia kredytu 

długoterminowego zaciągniętego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

Za podjęciem w/w uchwały głosowali obecni na posiedzeniu: Starosta – p. Ludwik 

Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, członkowie Zarządu – p. Bożena Grochala, 

p. Zenobiusz Szczepkowski i p. Edward Rozmus. 

Następnie Skarbnik Powiatu przedstawiła wnioski finansowe, które zostały zawarte w 

projekcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2010: 
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● Powiatowy Zarząd Dróg: przesunięcie środków w kwocie 6.000zł w dziale 600 Transport 

i łączność rozdz. 60014 Drogi publiczne powiatowe, w § 6050 wydatki inwestycyjne 

jednostek budż. z projektu budowlanego na przebudowę drogi powiatowej Nr 1973N 

Kanigowo-Zagrzewo-Grzegórzki-Napiwoda w m. Piotrowice wraz z odwodnieniem z 

przeznaczeniem na wykonanie miejsc parkingowych w pobliżu Rezerwatu Źródła Rzeki 

Łyny. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

● Starostwo Powiatowe: przesunięcie środków o kwotę 151zł tj. zmniejszenie w dziale 700 

rozdz. 70005 § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia a zwiększenie w § 4300 – zakup 

usług pozostałych. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

● Wojewoda Warmińsko – Mazurski: zwiększenie planu dotacji celowych w dziale 700 

rozdział 70005 § 2110 o kwotę 2.700zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów postępowania 

kasacyjnego zasądzonych postanowieniem Sądu Najwyższego od Skarbu Państwa – Starosty 

Nidzickiego i w związku z powyższym zwiększa się plan wydatków w tym rozdziale o w/w 

kwotę. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

● Starostwo Powiatowe: przesunięcię środków w obrębie budżetu Wydziału Zarządzania 

Kryzysowego, Obrony Cywilnej i Spraw Obronnych tj. zmniejszenie o kwotę 250zł w § 4700 

(szkolenia) i zwiększenie o tę samą kwotę w § 4300 (zakup usług pozostałych). Powyższa 

zmiana związana jest z koniecznością przeprowadzenia ćwiczeń zgrywających służb, straży i 

inspekcji na szczeblu powiatu koordynowanych przez WZK,OCiSO w dniu 16 listopada 

2010r. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

● Zespół Szkół Ogólnokształcących: przesunięcie środków w obrębie budżetu jednostki tj. 

zmniejszenie wydatków o kwotę 4.556zł w rozdz. 80120 Licea Ogólnokształcące w § 4260 – 

zakup energii i w § 4350 – zakup usług dostępo do sieci Internet i zwiększenie o tę samą 

kwotę w rozdz. 80120 Licea Ogólnokształcącego w § 4170 – wynagrodzenia osobowe, § 

4210 – zakup materiałów i wyposażenia, § 4360 – opłaty z tyt. zakupu usług telekom. świad. 

w ruchomej publicznej sieci telef., § 4370 – opłaty z tyt. zakupu telekom. świadczonej w 

stacjonarnej publicznej sieci telef. Zaoszczędzone środki ZSO chce przeznaczyć na pokrycie 

kosztów związanych z użytkowaniem telefonów stacjonarnych oraz telefonu komórkowego 

przez kierownika jednostki. Ponadto z powodu awarii starych urządzeń centralnego 

ogrzewania wystąpiła konieczność wymiany dwóch elementów siłownika oraz sterownika 

niezbędnych do prawidłowego przepływu ciepła w budynku szkoły i sali gimnastycznej. 

Pozytywna opinia Zarządu. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 270/10 w sprawie zmian w budżecie powiatu na 

rok 2010. 

Za podjęciem w/w uchwały głosowali obecni na posiedzeniu: Starosta – p. Ludwik 

Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, członkowie Zarządu – p. Bożena Grochala, 

p. Zenobiusz Szczepkowski i p. Edward Rozmus. 

 

Skarbnik Powiatu oświadczyła, że przygotowała analizę i zestawienia projektów budżetów 

jednostek organizacyjnych. Poinformowała, że dyrektorzy szkół w projektach swoich 

budżetów zaplanowali środki większe w stosunku do wyliczonej kwoty o: ZSZiO – 

680.000zł, ZSRiO – 522.000zł, ZSO – 1.105.000zł. Zaznaczyła, że w większości są to środki 

na wynagrodzenia. Podkreśliła, że dyrektorzy będą musieli uszczuplić budżety. Ponadto 

Burmistrz Nidzicy złożył wniosek by Powiat dofinansował w kwocie 108.600zł działalność 

Miejsko-Gminnej Biblioteki, która również realizuje zadania Powiatu. 
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Pan Starosta odparł, że Powiatu nie stać na taki wydatek i zgodnie z zawartą umową 

dofinanoswanie wyniesie 32.000zł. 

Pan Wicestarosta zwrócił uwagę na fakt, że zostały zatwierdzone arkusze organizacji szkół i 

trzeba będzie zabezpieczyć środki w budżecie na wynagrodzenia dla nauczycieli. 

P. B. Grochala zaproponowała, by Wydział Oświaty, Kulury, Sportu, Turystyki i Promocji 

na podstawie arkuszy wykonał dokładną symulację środków na płace dla nauczycieli. 

Skarbnik Powiatu oświadczyła, że dyrektorzy dostali już zadanie by zejść w miarę 

możliwości do wyliczonych budżetów.     

P. E. Rozmus uważa, że jeśli jest spadek uczniów w szkołach to należy ciąć etaty. 

P. B. Grochala odparła, że jeśli by się zwolniło nauczycieli to trzeba byłoby zlikwidować 

oddziały a przecież należy zapewnić uczniom możliwość kształcenia. 

P. E. Rozmus uważa, że należy podjąć konkretne działania. 

Pan Starosta odparł, że zostały podjęte działania i dyrektorzy odnieśli się do zaleceń Zarządu 

i zostały m.in. połączone klasy małoliczebne i została zmniejszona liczba nadgodzin. Zwrócił 

uwagę na fakt, że większość nauczycieli ma stopień nauczyciela dyplomowanego i to wpływa 

na wysokość ich wynagrodzeń. 

Skarbnik Powiatu oświadczyła, że zgodnie z nową ustawą o finansach publicznych wydatki 

bieżące muszą się równać dochodom bieżącym i w związku z tym powiat nawet nie będzie 

mógł wziąć kredytu na wydatki bieżące. Dodała, że została podpisana umowa z audytorem, 

który będzie kontrolował starostwo, szkoły i jednostki organizacyjne Powiatu. 

Z dalszej części obrad zwalnia się i opuszcza posiedzenie p. B. Grochala.   

Następnie Skarbnik Powiatu przedstawiła analizę dochodów. Oświadczyła, że została 

zmniejszona o ok. 1.000.000zł w porównaniu z rokiem ubiegłym subwencja wyrównawcza, 

subwencję oświatową Powiat otrzymał większą ale należy pamiętać o 7% wzroście 

wynagrodzeń dla nauczycieli, subwencja równoważąca wynosi 3.140.000zł (inwestycje 

drogowe i rodziny zastępcze PCPR). Dodała, że w PZD m.in. na płace trzeba zabezpieczyć 

znaczną część środków, 207.000zł na pomoc dla Gminy Nidzica na schetynówkę i zakup 

znaków drogowych. Oznajmiła, że przyszłoroczne wydatki w znaczynym stopniu blokuje 

ZOZ ponieważ w budżecie trzeba zabezpieczyć kwotę 1.374.000zł łącznego poręczenia dla 

ZOZ. Poinformowała, że wolnych środków jest 1.005.000zł, a według złożonych przez 

jednostki projektów na wydatki bieżące brak ok. 7.000.000zł. 

P. E. Rozmus uważa, że nie należy planować żadnych inwestycji, remontów w szkołach. 

Skarbnik Powiatu odparła, że na wydatki majątkowe, które zostały przedstawione w 

materiałach do projektu budżetu przez jednostki organizacyjne brak poręczenia w wys. 

4.000.000zł ale w sprawie realizacji inwestycji decyzje muszą zostać podjęte spokojnie. 

Dodała, że przeglądając projekty doszła do wniosku, że należy ciąć środki na zakupach i 

inwestycjach we wszystkich jednostkach. Uważa, że konieczna również będzie np. kwartalna 

informacja ZOZ odnośnie spłaty kredytu i w ten sposób uwalniać środki zabezpieczone na 

poręczenie. 

Zarząd przyjął do wiadomości.         

 

Na posiedzeniee przybywa Inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i 

Promocji p. Jolanta Tymińska. 

 

Ad.III. 

P. J. Tymińska poinfomowała, że Powiat Nidzicki wraz z Powiatem Olsztyńskim jest na 6 

miejscu na liście rankingowej przedsięwzięć z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej. Dodała, że chodzi o projekt na termomodernizację obiektów szkolnych 

przy ul. Wyborskiej. W ramach projektu wymieniona zostanie instalacja centralnego 

ogrzewania w sali gimnastycznej, internacie, pawilonie ZSZiO oraz zmodernizowana zostanie 
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kotłownia a także wymieniona część pozostałych okien a także docieplone budynki. 

Następnie poinformowała, że są problemy z budową sali gimnastycznej przy ZSRiO. 

Pan Wicestarosta dodał, że zgodnie z harmonogrmem robót do końca 2010r. powinien 

zostać wykonany jeszcze dach sali oraz wstawione wszystkie okna. Ponadto musi nastąpić 

odbiór tych robót i wykonana druga transza płatności aby zostały spełnione warunki umowy. 

P. J. Tymińska oznajmiła, że obecnie sytuacja wygląda tak, że nie wykonano dachu, nie ma 

okien i istnieje obawa że zakres prac przewidziany na 2010r. nie zostanie wykonany. 

Podkreśliła, że zgodnie z pełnomocnictwem pełną odpowiedzialność za realizację inwestycji 

ponosi dyrektor ZSRiO.   

P. B. Grochala zapytała czy wykonawcy zostało wypłacone wynagrodzenie. 

P. J. Tymińska odparła, że tylko za częściowe wykonanie robót tj. za to co rzeczywiście 

zostało wykonane. 

Zarząd przyjął do wiadomości. 
 

Na tym zamknięto obrady i zakończono protokół. 

 

Protokołowała: 

Anna Kalinowska 

 

  

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Bożena Grochala 

 

Członek Zarządu  

/-/ Edward Rozmus 

 

Członek Zarządu  

/-/ Zenobiusz Szczepkowski 

 

 

 

 

  

   

 

     


